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Trump nařídil, aby federální fondy sponzorovaly
léčebná centra Med-Beds
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Přelomové zprávy. Trump nařídil, aby federální fondy sponzorovaly
léčebná centra Med Bed. Lékařská mafie čelí kolapsu.

Zdravotnická lůžka jsou tady. Revoluční léčebná centra a tajný
výcvikový program armády.

Med-Bed se nepodobá žádné lékařské technologii, kterou jsme kdy
viděli – jeho základem není jen pokročilá technika, ale mocné
duchovní spojení. Významná je zpráva, že výcvik operátorů Med-
Bed byl zkrácen z jednoho roku na pouhých šest měsíců. Proč?
Protože se nyní klade důraz na duchovní připravenost a ne na
pouhé technické dovednosti.

Jde o víc než jen o porozumění biologii. Operátoři musí být naladěni
na vibrační energie – musí chápat propojení všech věcí. Tradiční
lékař může pochopit základy operace Med-Bed za dva dny, ale bez
duchovního uvědomění ho čeká šestiměsíční cesta k odhalení jeho
skutečné síly. Jde o celostní léčení na úrovni, kterou jsme dosud
nezažili. Vítejte na 5D Zemi.

Jedním z nejvíce šokujících odhalení o lůžkách je jejich vědomí.
Nejde jen o pouhý stroj, ale o něco mnohem hlubšího. Operátoři se s
Med-Beds spojují telepaticky – svět, kde myšlenky řídí stroje, kde
záměry manifestují uzdravení. Ne každý však dokáže tuto sílu
využít. Přístup k ní mají pouze ti, kteří jsou skutečně probuzení.
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Výcvik není žádná legrace. Vyžaduje veškeré vaše nasazení. Není
to koníček ani vedlejší projekt, je to poslání. A nenechte se mýlit,
multidimenzionální bytosti, které na tento proces dohlížejí, poznají,
pokud nejste odhodlaní. „Flákači“ tu nemají místo.

Nedílnou roli hrají také duchovní poradci. Provázejí pacienty nejen
fyzickým uzdravením, ale zajišťují, aby jejich mysl a duše byly v
souladu. Jejich výcvik je stejně přísný a i na ně se vztahují nejvyšší
standardy vibračního sladění.

Revoluce v Med-Bed není jen průlomem v medicíně, je to duchovní
probuzení. Je to výzva pro ty, kteří věří v holistický přístup k léčení.
Pokud vás to láká, nyní je ten správný čas. Ponořte se do spirituality,
prozkoumejte vědomí a připravte se na to, že se stanete součástí
revoluce, která změní svět medicíny.

Zapojení armády do distribuce zdravotnických lůžek: Palčivá otázka:
Proč to utajování? Proč otálet s oznámením tak převratné
technologie? Zdroje naznačují, že krátce po uvolnění humanitárního
financování budou lůžka Med-Beds odhalena veřejnosti. Proč však
byla tato informace držena pod pokličkou?

Zapojení armády do distribuce a provozu těchto Med-Beds vyvolává
mnoho otázek. Hned po veřejném oznámení budou do těchto center
převážet pacienty. Ale proč právě armáda, a ne zdravotníci? A jak je
to s hierarchií léčby?

PRVNÍ SKUPINOU budou údajně ti, kteří jsou na prahu smrti: ti v
hospicích, na přístrojích a kriticky nemocní. DALŠÍ SKUPINOU
budou lidé s vážnými stavy, které je však bezprostředně neohrožují
na životě. Proč ale toto rozdělení? Proč někteří dokonce tvrdí, že
mnozí z nich léčbu odmítnou?

Odpověď vás možná šokuje. Mnozí se domnívají, že tato lůžka jsou
součástí širšího plánu, na němž se možná podílejí mimozemšťané.
Šušká se o aktivitách podobných kultu a dokonce o klonování, které
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jsou s těmito centry spojeny. Jde o náhodu, nebo o něco mnohem
hlubšího?

Nepřehlížejme však potenciál, který se zde skrývá. Představte si
léčebné prostředí, které není chladné a sterilní, ale plné přírodních
krás – stromů, potoků a uklidňujícího prostředí. Tato centra Med-Bed
si kladou za cíl více, než jen uzdravovat; snaží se pozvednout lidské
vědomí, postrčit lidi k tomu, aby převzali odpovědnost za svůj život a
dosáhli vyšších stavů bytí.

Má to však háček. Abyste se mohli zapojit do humanitárního projektu
Med-Bed, musíte mít čestné úmysly. Během schůzky v Centru
záchrany budou načteny vaše vibrace. Je to jen formalita, nebo
zkouška vaší duše?

Převzato z telegramového kanálu Juliana Assangeho

Jsme si vědomi, že o Med-Bed (zdravotních lůžkách) se šíří mnohé
nesmysly a lži. Je hodně lidí, kteří na tom parazitují. Jednou z
velkých podvodnic je psychicky narušená australanka, která si říká
Skye Prince. Poskytovala informace o Med-Bed a dokonce od lidí
vybírala peníze na léčbu, ale takto okradení lidé poté neviděli ani
Med-Bed, ani své peníze nedostali zpět. 

Upozorňuji, že pravé Med-Bed jsou zdarma. Na pravé Med-Bed
mohou jít pouze lidé. Bioroboti na lůžka jít nemohou, dokonce je
údajně Med-Bed odmítne ošetřit. Jak to bude s ošetřením lidí, kteří si
nechali do sebe vpíchnout roztok modifikující DNA označený jako
“vakcína proti Covidu”, není zatím jasné. 

Dle našich zpráv již probíhá školení lidí k obsluze lůžek. Psal mi
carsten, že jeho rodinný příslušník byl osobně přítomen takovému
zaškolování. 

Víme, že pro mnoho lidí je téma Med-Bed kontroverzní. Dokonce
jeden český web (nechci jmenovat, ale asi víte….) ohledně tohoto
tématu obrátil. Prý nechce čekat na zázraky, nebo co….. (úsměv).



4/4

Mnozí lidé a mnohé entity nemohou 5D technologie z pohledu 3D
pochopit, proto záměrně apriori zařadí tuto technologii do říše
fantasy. Jiní, kteří nevidí změny systému, přeformátování matrixu,
píší nesmysly a bludy o tom, že “farmako-mafie přece takovou
technologii nepovolí”. Tito lidé “zamrzli” a dál to nemá cenu
komentovat. 

Přeji všem světlé a šťastné zítřky.

tereza

sponzorováno


